
Protokollsbilaga KF § 2:6/2024-04-22 Dnt. KS 2024/0051

Särskilt yttrande avseende ärende 6
= Årsredovisning för år 2023 för Österåkers kommun och dess bolag
samt för vissa organisationer där Österåkers kommunär ägare eller

annars har intressen

Kommunfullmäktige 2024-04-22

Roslagspattiet konstaterar, gällande Åtstedovisning och hållbarhetsrapport 2023 Roslagsvatten

AB,att finansieringen av verksamheten nästan i sin helhet är kortsiktig emedan investeringar och

åtaganden är långsiktiga.
Diskussioner och workshops har hållits under 2023 för att fastställa framtida finansiering.

Inga uppgifter om resultatet av dessa aktiviteter har presenterats.
Kostnader för räntor har fyrdubblats jmf med 2022 och resultatet är väsentligt lägre än

föregående år.

Soliditeten redovisades till under 5 Yo vilken även den är avsevärt under mål och föregående åt.

Revisorerna har presenterat antalet s.k. bräddningar. Som jämförelse kan noteras att exempelvis

Vallentuna hade 539 m3 och Österåker 7 663 m3 under föregående år.

Roslagspartiet,

Roger Johansson

 



Protokollsbilaga KF § 2:9/01/2024-04-22 Dnr. KS 2021/0211

Särskilt yttrande avseende ärende 9
- Antagande av Österåkers kommunsplaneringsstrategi (inklusive

uppföljning av Översiktsplan 2040)
Kommunfullmaktige 2024-04-22

Planeringsstrategin, liksom översiktsplanen, avspeglar den styrande majoritetens politiska

prioriteringar. Det är således inte ett neutralt tjänstemannadokument. Om Miljöpartiet hade suttit

i styret hade ytterligare frågor lyfts fram och prioriteringarna hade sett annorlunda ut.

 

 



Protokolsbilaga KF § 2:9/02/2024-04-22 Dor. KS 2021/0211

Särskilt yttrande avseende ärende 9
- Antagande av Österåkers kommunsplaneringsstrategi (inklusive

uppföljning av Översiktsplan 2040)

Kommunfullmaktige 2024-04-22

Oversiktsplanen liksom planeringsstrategin är dokument som beslutas av oss politiker. Vi

Socialdemokrater är medvetna om att styrets vilja och vision genomsyrar även denna

planeringsstrategi och som det framgår hat vår omvätlds förändrats väsentligt efter att

översiktsplanen antogs. Vi anser därför att vi bör fundera över att påbörja arbetet med en ny

översiktsplan som stämmer överens med den omvärld vi lever i idag.

För Socialdemokraterna

Sofia Almgren

 

 



Protokollsbilaga KF § 2:10/2024-04-22 Dnr. KS 2024/0044

Särskilt yttrande avseende ärende |0
= Taxa för självskjutsersättning och reviderade riktlinjer för eleveri

skolskjutsverksamheten
Kommunfullmäktige 2024-04-22

For Okad valfrihet for familjer med barn i skolaldern i var skargardskommunsa ser vi 1

Miljöpartiet ett behov av att kommunen arbetar vidare med frågan. Dels så ser vi ett behov av att

kommunenverkar för att tidtabellerna är anpassadetill att barnen kan kommatill och från skolan

på ett rimligt sätt. Och i de fall familjer med skolbarn eller förskolebarn bosätter sig på öar där

det inte finns reguljär båttrafik eller där reguljär båttrafik upphör behövs riktlinjerna eventuellt ses

över. Med det sagt yrkar Miljöpartiet bifall till beslutsförslaget

Viktoria Köppä (MP)

Ao

 

 


